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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1953 Myndigheters försäljning av verksamheter

Nyligen avslöjade Dagens Nyheter (den 27 juli) att SMHI hade sålt sin 
sjöfartstjänst till en tidigare chef på enheten för 5,5 miljoner kronor, utan 
oberoende värdering. Detta trots att enheten, vilken har ett fyrtiotal rederier 
som kunder i Europa och Asien, genererar intäkter på 43–49 miljoner kronor 
årligen. Försäljningen har lett till att SMHI har begärt 20 miljoner kronor extra 
i anslag från regeringen för att täcka kostnaderna för att lägga ned enheten. Olle 
Lundin, professor i förvaltningsrätt vid Uppsala universitet, uppger för DN att 
SMHI har misslyckats med att genomföra försäljningen på ett affärsmässigt 
sätt. Vidare har försäljningen anmälts till Konkurrensverket, enligt 
medierapporteringen. Detta fall har därmed väckt bredare frågor om korruption.

Mot denna bakgrund vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att inom sitt ansvarsområde i regeringen vidta några åtgärder 
för att skattepengar inte ska användas till att täcka förluster som genererats till 
följd av myndigheters försäljningar av verksamheter?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-14
Besvaras senast
2020-08-28 kl. 21.55
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


